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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 16. redni seji, dne 15. 3. 2017, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 15. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 14. 12. 2016, kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 16. 
redni seji, dne 15. 3. 2017, sprejme  

 

ZAPISNIK 

15. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila dne, 14. 12. 2016, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Cerkvenjak.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Andrej Kocbek, Franc Fekonja, Irena Kozar, mag. Mirko Žmavc, Jernej Rajh, Boris 
Vogrin, Primož Čuček, Mirko Kozar. 

 

2.  ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan,  mag. Vito Kraner – direktor OU, Marko Kocbek – OU, Metka 
Lah Simonič – OU, Simona Kramberger – OU, Valerija Toš – OU.  
 
     3.  OSTALI PRISOTNI 
 
Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Monika Levanič - Radio tednik Ptuj. 
 
 
 

4. ODSOTNI 
/ 

 
 

Župan g. Marjan Žmavc je pozdravil vse prisotne. 

 

Ad 1) Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.   

Župan g. Marjan Žmavc je ugotovil sklepčnost, saj je prisotnih 7 članov Občinskega 
sveta in predlagal dnevni red. Člani niso podali predlogov za dopolnitev dnevnega 
reda. 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 



 

 

SKLEP ŠT. 105 

DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 14. redne seje Občinskega sveta. 
3. Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
4. Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 

šolsko leto 2016/2017, od 1. 1. 2017 do 31. 8. 2017. 
5. Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2017. 
6. Sklep o potrditvi Investicijskega programa (IP) za investicijo 

»Rekonstrukcija ceste ter izgradnja pločnika ob regionalni cesti R2-439, 
odsek 1305 Sv. Jurij ob Ščavnici – Cerkvenjak od km 5,474 do km 6,447«. 

7. Pobude in vprašanja svetnikov. 
 

O predlaganem dnevnem redu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček NE   

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani dnevni red je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Dnevni red 
je sprejet. 

 

Ad. 2) Potrditev sklepov 14. redne seje Občinskega sveta. 

Župan g. Marjan Žmavc je opozoril na napako pri številčenju točk iz dnevnega reda. 

Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik in sprejeli 

 

SKLEP ŠT. 106 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 



 

na svoji 15. redni seji, dne 14. 12. 2016, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 14. 
redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 2. 11. 2016, s spremembo 
pri številčenju točk iz dnevnega reda. 
 
 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček   NE   

Mirko Kozar    NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad. 3) Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 2017. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da v 30-dnevnem roku javne obravnave ni bilo 
podanega oz. vloženega nobenega amandmaja. V času od prve obravnave je prišlo do 
manjših sprememb, ki bodo predstavljene s strani računovodkinje ge. Simone 
Kramberger. 
 
Ob 17.10 se seje udeleži član OS, g. Primož Čuček. 
 
Ga. Simona Kramberger je pojasnila predlagane spremembe proračuna za leto 2017 
(v primerjavi s prvo obravnavo), ki so pripravljene na osnovi realizacije proračuna za 
leto 2016. Predstavila je predlagane spremembe, ki so jih člani Občinskega sveta 
prejeli v podrobni obrazložitvi po e-pošti, pred sejo. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predstavil namen investicije sanacije izvira Lübe vodice, ki 
se promovira kot turistična znamenitost v občini in namen terenskih vaj študentov 
arhitekture iz Maribora, pod mentorstvom g. Saša Ostana.  
 
Razprava:  
V razpravi so sodelovali: Primož Čuček, Boris Vogrin, Mirko Kozar. 
 
G. Mirko Kozar je pojasnil, da se s predlogom proračuna sicer ne strinja, saj je veliko 
sredstev namenjenih za šolo in vrtec ter ŠRC. Moti ga izvedba projekta izgradnje 
pločnika, predvsem to, da so v Zrnju in v dopisu, ki ga je osebno prejel s strani 
direktorja OU – g. Kranerja, bile predstavljene nižje vrednosti, kot so sedaj predvidene 
v proračunu. Proračun bo sicer podprl, saj se zaveda, da se proračun usklajuje z 



 

rebalansom tekom leta in meni, da bi vložitev amandmaja sedaj bila nesmiselna. 
Opaža pa tudi, da so vključeni projekti, ki prvotno niso bili predvideni in so se 
naknadno vključili v proračun. 
 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 107 
 
Na podlagi 29. člena Zakona o javnih financah-ZJF (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP in 96/15 – ZIPRS1617), 29. člena Zakona o 
lokalni samoupravi (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 79/09, 51/10, 40/12-ZUJF in 
14/15 – ZUUJFO) in 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, sprejme na svoji 
15. redni seji dne 14. 12. 2016, Odlok o proračunu Občine Cerkvenjak za leto 
2017, v vsebini, kot je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad. 4) Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za 
šolsko leto 2016/2017, od 1. 1. 2017 do 31. 8. 2017. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo ravnatelju OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, mag. 
Mirku Žmavcu, da poda obrazložitev predlaganega sklepa o sistemizaciji. 
 
Mag. Mirko Žmavc je podal obrazložitev predlagane sistemizacije in sklepa o 
sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za šolsko leto 2016/2017, od 1. 1. 2017 
do 31. 8. 2017. Pojasnil je, da se sistemizacija spreminja (povečuje število zaposlenih) 
zaradi povečanega vpisa otrok, ki bo s 1.1.2017, že 96 otrok, do meseca marca 2017 
pa se pričakuje, da bo vpisanih 109 otrok. Posledično bo potreben nakup dodatne 
opreme za novo igralnico, kar je že predvideno v predlaganem proračunu za leto 2017. 
Pojasnil je namen porabe namenjenih finančnih sredstev v občinskem proračunu za 



 

OŠ in vrtec in poudaril, da bo v prihodnje potrebno zagotoviti več sredstev, saj bo 
potrebna energetska sanacija objekta. Opozoril pa je tudi na premajhno telovadnico.  
 
 
Mag. Mirko Žmavc se je izjasnil, da o predlaganem sklepu o izdaji soglasja k 
sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak za šolsko leto 2016/2017 za obdobje od 
1. 1. 2017 do 31. 8. 2017, ne bo glasoval. 
 
 
 
Razprava: / 
 
 
Župan g. Marjan Žmavc je podal na glasovanje  
 
 
SKLEP ŠT. 108 
 
Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), Zakona o vrtcih-ZVrt, (Uradni list RS št. 100/05-UPB, 25/08, 
98/09-ZIUZGK, 36/10, 62/10-ZUJPS, 94/10-ZIU, 40/12-ZUJF) in 108. čl. Zakona o 
organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja-ZOFVI, (Ur. l. RS št. 16/07-
UPB5, 36/08, 58/09, 64/09-popr.,  65/09-popr., 20/11, 40/12-ZUJF, 57/2012-ZPCP-
2D), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 15. redni seji, dne 14. 12. 2016, 
sprejme Sklep o izdaji soglasja k sistemizaciji delovnih mest v vrtcu Cerkvenjak 
za šolsko leto 2016/2017 za obdobje od 1. 1. 2017 do 31. 8. 2017, v vsebini kot je 
predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  NE   

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc NE   

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 
 
 
 



 

Ad. 5) Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2017. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju, da poda obrazložitev 
predlaganega programa športa za leto 2017. 
 
Mag. Vito Kraner je podal obrazložitev letnega programa športa za leto 2017, ki je 
občinskemu svetu predlagan v potrditev.  
 
 
Razprava:  
 
V razpravi so sodelovali: Boris Vogrin, Jernej Rajh, Franc Fekonja in Mirko Kozar. 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli  

SKLEP ŠT. 109 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16) in 7. člena Zakona o športu (Uradni list RS, št. 22/98, 97/01 – 
ZSDP in 15/03 – ZOPA) Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 15. redni seji, 
dne 14. 12. 2016, sprejme Letni program športa v Občini Cerkvenjak za leto 2017, 
v vsebini kot je predlagan. 
 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad. 6) Sklep o potrditvi Investicijskega programa (IP) za investicijo 
»Rekonstrukcija ceste ter izgradnja pločnika ob regionalni cesti R2-439, odsek 
1305 Sv. Jurij ob Ščavnici – Cerkvenjak od km 5,474 do km 6,447«. 
 



 

Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da gre za sredstva 23. člena ZFO, ki se bodo v 
celoti koristila za izgradnjo pločnikov. Predal je besedo mag. Vitu Kranerju, da poda 
obrazložitev. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da je predlagani sklep o potrditvi Investicijskega 
programa (IP) za investicijo »Rekonstrukcija ceste ter izgradnja pločnika ob regionalni 
cesti R2-439, odsek 1305 Sv. Jurij ob Ščavnici – Cerkvenjak, od km 5,474 do km 
6,447«, obvezna sestavina prijave projekta izgradnje pločnikov na razpis MGRT (23. 
člen). Pojasnil je vrednosti projekta, ki so bile predstavljene v Zrnju in vrednosti, ki so 
sedaj zavedene v IP. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: Mirko Kozar, Primož Čuček in Jernej Rajh. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 110 

Na podlagi 29. člena Zakona o lokalni samoupravi  - ZLS (Ur. l. RS., št. 94/07-
UPB2, 27/08, 76/08, 100/08, 79/09, 14/10, 51/10, 84/10, 40/12 in 14/15)  in 15. člena 
Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16) ter v 
skladu z 18. členom Uredbe o enotni metodologiji za pripravo in obravnavo 
investicijske dokumentacije na področju javnih financ (Ur. l. RS, št. 60/06, 54/10 
in 27/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak na svoji 15. redni seji, dne 14. 12. 
2016, sprejme Sklep o potrditvi investicijskega programa (IP) za investicijo 
»Rekonstrukcija ceste ter izgradnja pločnika ob regionalni cesti R2-439, odsek 
1305 Sv. Jurij ob Ščavnici – Cerkvenjak od km 5,474 do km 6,447« v vsebini kot 
je predlagan. 
 
O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 
 
IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Andrej Kocbek   DA  X  

Primož Čuček DA X  

Mirko Kozar  DA X  

Franc Fekonja DA X  

mag. Mirko Žmavc DA X  

Irena Kozar DA X  

Jernej Rajh  DA X  

Boris Vogrin DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 



 

Ad. 7) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
G. Mirko Kozar se je navezal na pisna vprašanja, ki jih je poslal po e-pošti, pred sejo 
OS in na odgovore, ki so delno že bili podani med sejo:  
- na 2. vprašanje, ki se glasi: »Pripravite mi tudi specifikacijo izvedenih del na 

lokaciji socialno ogroženim občanom. Za izvedeno fekalno kanalizacijo.«, je bil 
podan odgovor že med sejo. 

- Ga. Simona Kramberger je na 1. vprašanje, ki se glasi: »Po načrtu delovnih mest 
OU občine Cerkvenjak, pripravite višino plač po posameznih skupinah.« podala 
pisno odgovor, v katerem so razvidni plačni razredi in tarifne skupine za 
posamezna delovna mesta. 

- odgovor na 3. vprašanje: »Želim, da mi odgovorite na dejstva, ki ste jih posredovali 
kot odgovor na zastavljeno vprašanje z dne 19.9.2016. Posebej me zanima 
vsebina mišljena v tretjem odstavku, ki sem ga prejel od direktorja Občinske 
uprave.« - posredovanega predračuna za izgradnjo greznice za Renata Jančar. 

Glede predračuna g. Mirko Kozar meni, da je ocenjena vrednost zelo visoka in bi bila 
bolj smiselna izgradnja male komunalne čistilne naprave. 
Glede plač zaposlenih oz. povečanega obsega dela pa je izrazil mnenje, da v drugih 
občinah direktor dela za npr. 6000 ljudi in podobno računovodja. 
 
Ga. Simona Kramberger je predstavila stališče revizorja Računskega sodišča 
(trenutno se izvaja nadzor nad finančnim poslovanjem občine), da imamo v primerjavi  
s primerljivimi občinami majhne plače in malo zaposlenih, glede povečanega obsega 
dela pa revizor ne ugotavlja nepravilnosti. 
 
G. Primož Čuček je izrazil mnenje, da bi zaposleni na Občini Cerkvenjak morali dobiti 
primerljive plače zaposlenim v primerljivih občinah. Predlagal je, da naj župan in 
direktor proučita možnost, da se zaposlene za odgovorno delo primerno nagradi. 
 
Mag. Vito Kraner je pojasnil, da skrbi za kadrovske zadeve glede napredovanja in 
nagrajevanja zaposlenih. Udeležuje se seminarjev s tega področja in dosledno skrbi 
za napredovanja in karierno rast zaposlenih, vendar je občina pri tem omejena z 
varčevalnimi ukrepi - ZUJF-om. 
 
Župan g. Marjan Žmavc je pojasnil, da je vsem zaposlenim bilo omogočeno 
napredovanje v skladu z zakonom in bo tudi v prihodnje, v kolikor bo to mogoče. 
 
Mag. Mirko Žmavc je opozoril na nizke plače tudi v šolstvu predvsem pri delavcih, ki so 
uvrščeni v J plačni razred. 
 
Mag. Mirko Žmavc je podal predlog, da OS pristopi k aktivnostim oz. izvedbi 
humanitarne akcije za nakup defibrilatorja, ki bi bil dostopen javnosti.  
 
G. Marjan Žmavc je pojasnil, da se je občina že pred leti prijavila na razpis za nakup 
defibrilatorja, vendar na razpisu nismo bili uspešni. Podpira predlog za nabavo 
defibrilatorja. 
 
Mag. Mirko Žmavc je podal predlog za postavitev solarnih luči ob sprehajalnih poteh v 
občini. 
 



 

G. Primož Čuček je kot predsednik Komisije za nagrade in priznanja seznanil prisotne, 
da je komisija pristopila k zbiranju predlogov za spremembe oz. dopolnitve Odloka o 
podelitvi priznanj Občine Cerkvenjak, ki bodo obravnavane na seji Komisije za 
nagrade in priznanja občine Cerkvenjak.  
 
 
G. Franc Fekonja se je zahvalil županu, direktorju in občinski upravi ter članom OS, za 
realizacijo postavitve hitrostnih ovir v Čagoni.  
 
 

Seja je bila zaključena ob 19.40 uri. 

 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                        Marjan ŽMAVC 


